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SVETSTREV

ZAPISNIK

l.skupno s● O SVeta stargev Osnovllo gole Gabrovka一 Dole vこ olskelrl

letu 2015/2016,kije bila v ёETRTEK,24・ 9・ 2015,Ob 18.oo uriv

zbornici OS Cabrovka.

PRISOTNI:Tamara Povこ e,Sabina Kotar,Darko Cilengek,Tatta Vodenik Vozeu,
Matttka strah BtteC,Natta PeJe,Mat● a Blattiこ,LilJana Martinこ iこ,Franci Bevc,
Mar」a Kogir,Baana ReboU,MaCa Mlakar

OPRAVIёEN0 0DSOTN18 Barbara Pal・ li Hribar,Urban Gagel,Nataga Fortuna
Sladに ,Vatta Lovge,,Branka Koletiこ ,Matteta Mrhar,Primott Jakoも ,Melita Odlazek,
Petra Okorn.Mtta VrhOvnik

NEOPRAVIёEN0 0DSOTNIB Mataka Subotiこ anec,Martina Utenkar

OSTALI PRISOTNIB Igor HOSTNIK ― ravnateb, Vesna PATERNOSTER ―

zaplsnikarica,Mtta PlaZar,Marinka Lenart

Mat● a Blaを iこ (v nadauevattu:predsednica)je priSOtne dane pozdra、 ila in ugoto宙 la,

da je na sai prisotnih 12こ lanOv.Svet stargev Osnovneこ ole Gabrovka― Dole je tora
sklepこ en.

K■ Potrditev dnevnega reda in izvolitev Overovateliev zapisnika

Predsednica je predlagala, da l. saa pOteka po spOdttenl dnevnem redu z
dopolnitvttO tOこ ke Razno,in sicer Naこin pottteVatta Zapisnikov rednih sa

DNEVNEM REDU:

■。 Potrditev dnevnega reda in izvcDliteV OverovateueV Zaplsnika
2。 Pregled sklepov in potrditev zapisnika 5・ rednesde z dne 4・ 6.20■ 5
30 1111enovatte in pOtrditevpredstavnikovvkOnlisle in Organeこ ole
4・ POroこilo o delu vこ 01skelllletu 20■ 4/20■5
5・ Letni de10vni naこ rt osnovneこ ole Gabrovka― Dole zaこ 01sko leto

20■5/20■ 6
6。 Obravllava dokuIIlentov Osnovlleこ Ole Gabrovka― Dole
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．
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Pobude in vpra5anja
Razno

Predsednicaje predlagala,da se imenovallie oVeritelia ukiniin se pod toё lKo razno

do10こi nov naё in spraematta zapisnika.Clani so se z dopollllienirn dnevniln redom

strittali ter spreieli nasledtti

SKLEP さt. 1: 1。 seJa Sveta starきev Osnovne さole Gabro■ka ― Dole bo
pOtekala po predlaganem dnevnen■ redu z dopolnitwlo.

》ZA《 predlagani sklepje glasOvalo 12 ёlanOV

K2 Pregled sklepov in DOtrditev zaDiSnika A.redne seie z dne 4.6.20■ 5

Predsednica je poiasnila,da je bl zapisnik 5 Seie sVeta starも ev ovetten in da se bodo

morebitne pripombe zabeleを ile ter spraele v zapisniku l sae Predsednica je dane
pozvala k pripombam na zapisnik 5・ Seie.

Predsednicaje poiasnila,da smo iz strani Natage Fol・ tuna Sladiё praela pripOmbo,na
をe potrien zapisnik s strani O、eritetta,in sicer se ne strillia z 5 0dStavkom na 5・ Strani

Citiramo e― pottto

》Pri toёki tt na strani 5,埼 er se V Zapisniku ometta,da NFS izkazttem Skrb O lakoti
SV● ega OtrOka v vrtcu.Jaz niti z eno besedo nisem rekla,daje ma Otrok laё en v vicu
in daje samo kruh,zato prosiln,da se to izbriも e iz zapisnika Sem pa od pristanih

辞 智 露 嚇 孟irttT[賃:輩.現選il盟 1駆1よ}l″こ子」留 tF寵猫鯖 l
ankete o zadovousbu uこ encev in starもev s 6olsb prehrano Omenila sem,da sem
Zun可 もOleをe veよ rat sliもala kritikO O namazih in ne da ma otrok je samo kruh v

出 ぶ :l:J∫翼 艦 :I譜彗督 習 障 零 肥 lttγlk器!IIkdad°
∞da ttda

Predsednica je predlagala,da se v zapisnik zapige nienO pripOmbo in se obrawmava,
kOt pra宙len zapis v zapisniku 5・ Redne sae Prisotni so se s predlogom strilliali ter

spraeli nasledtti

SKLEPさt.2:SVet starこev Osnowme 6ole CabrO■ ka― Dole spreJme zap■ snik

5。 redne sde,Z dne 4・ 6.20■ 5,S pripombo v predlotteni obliki.

》ZA《 predlagani sklepje glasOvalo 12 danoV.

Predsednica je poiasnila,da mora swt starも ev za toこ olslo leto imenovati svoie

predstavnike v doloこ enih komisjah,in sicer:

1. KOMISIJA ZA SPRE」EM OTROK V VRTEC



Predsednica je povedala, da je do zdaj bil kot predstar.nik star5ev v sestavi Darko
Cilen5ek. Predsednica na kratko predstavi sestavo komisije in naloge predstavnika v
komisiji. Komisija se imenuje za dobo enega leta, ko prejinji sestavi potede mandat.

Prisotni so predlagali naslednje kandidate:
- Mateja Blaiid je predlagala Bojano Ilnikar, ki se je z kandidaturo strinjala. Na

proSnjo je predsednica na kratko predstavila gospo.

Ker dodatnih predlogov ni bilo, je predsednica predlagala naslednji

SKLEP 5t. B: Svet starSev Osnovne Sole Gabrovka - Dole imenuje Bojano
Ilnikar kot predstavnico starSev v Komisiji za sprejem otroka v vrtec.

>ZA< predlagani sklep je glasovalo ro dlanor,.
z dlani sta se pri glasovanju >VZDRZAI-A<

2. TIMZDRAVESOLE

Predsednica je povedala, da sta bila v Solskem let:u zor4lrg predstarmika stardev v
Timu zdrave Sole Romanca Meja5 in Sabina Kotar. Maja Plazar je pojasnila, da je prej
omenjene dlane na zadnjem sestanku por,pradala, de bosta predstar.nika tudi
naslednje leto. Predstavnika sta se s tem strinjala.

Prisotni so predlagali naslednje kandidate:
- Na podlagi besed Maje Plazar je bila predlagana Sabina Kotar in Romana

Meja5, ki sta se s kandidaturo strinjali;
- Mateja Blaiid je predlagala KatjuSo Zidar za predstavnico star5ev iz matidne

5ole.

Maja Plazar je pojasnila, da v Timu zdrave Sole ni omejeno Stevilo dlanov in so vsi
dobrodo5li.

Predlagan je bi naslednji

SKLEP 5t. 4: Svet star5ev Osnovni Soli Gabrovka - Dole imenuje Sabina
Kotar, KatjuSo Zidar in Romana Meja5 kot predstavnici starSev v Tim
zdrave Sole za Solsko leto 2ol-1/2ot6.

"ZA" predlagani sklep je glasovalo rz dlanov.

KOMISIJA ZA PREHRANO

Predsednica je povedala, da na podlagi Pravilnika za Solsko prehrano mora svet
starSev imenovati predstavnike v skupino za prehrano, in sicer:

- predstavnik star5ev iz matidne Sole
- predstavnik star5ev iz podruZnidne 5o1e
- predstavnik star5ev iz vrtca

Skupina za prehrano je imenovana za mandat dveh let, kar pomeni, da bo imenovana
za dve Solski leli - zor5lzotT



dlanu seveda lahko preddasno preneha mandat na lastno ieljo, s prenehanjem
delovnega razmerja v zavodu, s prenehanjem Solanja otroka na zavodu.

V 5olskem letu zor4lr5 je bila predstavnica starlev v Komisiji za prehrano Renata
Hud.

Prisotni so predlagali naslednje kandidate:
- Predstavnice iz Dol so predlagale DaSo Bizjak, kot predstavnice za podruinidno

5olo, ki se je z kandidaturo strinjala,
- Mateja BlaZid je predlagali Renato Hud, kot predstavnico za matidno 5olo, ki se

je z kandidaturo strinjala,
- Mateja BlaZid je predlagala Vesno Hribar, kot predstavnico za vrtec, ki se je z

kandidaturo striniala.

Predlagan je bi naslednji

SKLEP 5t. S: Svet star5ev Osnovne Sole Gabrovka - Dole imenuje
naslednje ilane v Komisiji za prehrano:

- Vesna Hribar, kot predstavnika star5ev za vrtec,
- DaSa Bizjak, kot predstavnik star5ev za podruZniino Solo in
- Renata Hui, kot predstavnik star5ev za matiino 5olo.

>ZA< predlagani sklep je glasovalo rz dlanov.

Igor Hostnik (v nadaljevanju: ravnatelj) je predlagal, da bi svet starSev vsaj eno sejo
sveta stariev namenil porodanju predstavnikom sveta star5ev v komisijah in organih,
kjer predstavljajo svet starBev. Svet bi o porodilu razpravljal in na tak nadin omogodil
predstavnikom, da ustrezno zastopajo stali5da sveta star5ev. Na tak nadin se tudi
omogodi pretok informacij in poznavanje problematike, ki jo komisije in organi
obravnavajo. Tudi na tej seji so dlani komisij, ki imajo izku5nje s sodelovanjem v
komisijah in bi lahko predstavili delovanje posameznih komisij.

Predsednica se s predlogom strinja in ga bo v prihodnje vkljudila ter bo predstamike
iz komisije povabila na porodanje po izvedeni seji komisij.

Ka Poroiilo o delu v Solskem letu zora/zors

Porodilo o delu v Solskem letr zor4fzot 5 je priloga zapisniku. Predsednica je besedo
predala ravnatelju. Ravnatelj je povedal oziroma je podal poudarek pri porodilu na:

- Realizacijo iolskega koledarja, pouka, difurenciacija pouka, ISP, DSP,

dopolnilni, dodatni pouk, dneui dejaunosti, jutranje uarstuo, podaljiano
biuanje, projekti @ZS, Zdraua iola, Mali soniek, Ekologija, Zbiralne
akcije,...) vse je bilo uspe5no realizirano;

- Obisk u iolskem letu je 94,69 %,kar je slabii kot leto poprej in to pomeni, da

so udenci ved odsotni. Predstavil je povedano koriSdenje t.i. Gabrovih dni,
pri5lo je do zlorabe mehanizma. PriSlo je do primera, ko otrok tega 5e ni
koristil, zato ga je koristil tako, da je ostal doma. Ti dnevi so namenjeni za

primer, da druiina koristi skupne poditnice v izven sezonskem dasu ali ob



posebnih druを inskih dogodkih in ne,da ostane doma in ga koristi,ker ga ge ni.

To je za otroke zelo slaba informac」 a, Stt mattka Zaradi こesar.Od
predstavnikov Zeli,da ostalinl starこ enl sporocl」 o,kakgen Je namen#Gabro、■h

dnevov《 ;

- Occ孔「θυanJe uce71Ceυ (VSi uこ enci so uspeこ no zakttuこ iliこOlsko leto);

 ̈Interes71e de」 iαυ710Sli(OtroCi pri izbranih dtta、アnOStih pokaこ●o in raZ■ /ii●o

SV●e interese oziroma veこ こine,da zadevo resniこ no raaη eJo je pomembna

podpora stargev,da jih spodbujtto k ObiSku.Povedalje,da seje pri prilnarnih

d●aVnOStih ptta宙 l primer,芍 er Se starこ i odloこ巧0,da npr.otrok ni nttno,da

zna voziti kolo in poslediこ no ne opra、■kolesarskega izpita。 );

 ̈Dneυ i dげαυ■οSti― V LDN smo naこ rtovali Dan afriこke kulture oziroma obisk iz

Afrike v sodelovattu z Gimnaz」 o LitJa,Vendar se to niizvedlo,ker nastop巧 0こi

niso pravoこasno dobili、izo za obisk Sloveniie;

―  Pcυ sた:BυЪイ,se ni izvedel,ker je priこ lo do nepred、ndene bolnigke odsotnosti

delavke, nadomeこ こatta in zametta√a nadOmeここatta.Zaradi kadrOvskih

sprememb in vmesnih odsotnOsti, se zbori niso uspeli pripraw■ ti za celoten

repertoar;

― NPZ (rezultati v 6.ro smo bili pri SLJ nadpo、 Treこni, pri MAT in TJA pa

ponovno pod po、 Trettelrn.v9・ ro slno pa bili v celoti malo pod po、 Trettern,kar

smo strokovni delavci tudi priこ akovali po doseを kih uこencev pri pouku, in

zaradi generaciie,ZnOtraj katere so bile zelo velike razlikeo Kar nekal uこenCevje

med nabouこ imi V Sloven」 i,res pa je,da jih je neka tudi med nttslabgimi po

dosettkih.Zaradi tega je za nas dragocena analiza na indi宙 dualneln niv● u.V
oktobru imamo nametten uこ iteuski zbOr zgou za analiziratte NPZづ ev in O tem

vam bomo poroこ ali na nasledtti Sai。 )

Ra、matettje paasnil,da se na podlagiteh rezultatov potem analiziramo in ugota、 有可o

vzroke,ki pa so zelo razlに nio Mtta Plazarje paasnila,da se pripra、巧巧O Spremembe v

zakonodtti,S巧 こe110 dOSeこi tisto,karje namen nacionalnega prevettatta.

Frα 72Cα BOυ cα jO zanimα :o,α li sο slabJ笙⊆zll[ιαli》soc][rc creζたα《αli creた lis・ liた。たi

OIP・ 0たcuごfiο αlf sιαrttυ P

Ravnateu je paasnil,da se generalne analize na drを a宙 ravni pokazale,da s0 0biこ巧no
slabi rezultati pokaを 可O V SOCialnO gibk● こih Okouiho Meni,da pa je vsako nacionalno
prevettatte Znatta tudiinfOrmacJa Za nas o b′aliteti pouこ evatta OZiroma je bil letos

primer,koje otrok opra宙 l NPZ bist■ /eno slabge,kot smo priこ akovali.ugotavljamo,da
je bil to vettetno rezultat pritiska skupine,ki so tistiこ as pisali NPZ.



Predstavniki so bili mnetta,daje tudi starge potrebno spodbttat,da Otroke pripra、 ηo

in to vzan■oO resno in ga izvesti po svoji sposobnosti。

FrαncI Bουc ib ρουθごαI,dα た夕b::ο predどαsοm na seif zασοloυ I′ο720,da se υ princrll
71eZ71α rliα prf οιrοたll ιαたたο ροprosf lIご ieljα zα ροmOご :n llρα, dα ιο ζο υed■ο drを:P

Bοガsc,da si οtrοc:た。α71e bOdο llραI:υprαζαli:71 Zα 10だた

'υ

[rebα たlemu spOdblIたこι.

Ra■7natett je povedal,da je resniこ no pomernbno,da otrok v takeln primeru nttpra

stopi do uこitetta in ga prosi za pomoこ .

Predsednicaje predlagala,da spramemo nasledtti

SKLEPこt.68 SVet Starこ ev Osnovlleこole Gabrovka― Doleje bil seznatten s
Poroこilo o delu zaこ olsko leto 20■4/20■5・

》ZA《 predlagani sklepje glasovalo 12こlanOV

SAMOEVALVACIJSKO POROCILO

SamoevalvaciiskO porOこilo za golsko leto 2014/2015 je priloga zapisniku.Ravnateu je

M〔10 Plazar poprosil,da predsta■ /1to poroこ ilo。

Mtta Plazar je povedala,da z samO(Ⅳ alvacloを elimO pri doloこ enih pomankuttih
poiskati regitev. Postopek je tatten, da se na zaこetku leta se obiこ可no dOgOVOri
konlisiia,katero podrotte b0 0bravnavalo skoziこ olsko leto. Lani smo si zadali vda

CiUa,in sicer:

1.D● a、moSti Za dosegatte l・ CiUa― iZbOuζati de10vne navade:
―  delavnica o dobrih uこnih navadah in strategiiah(pniこ OISki dan),

 ̈ izdelava indi■7idualnih dnevnih urnikov uこ encev (dOmaこ e naloge, uこette,

interesne dtta、 mOSti,prostiこas,poこitek...),

― preda/atte Za starge in uこitebe:VZgtta Za Odgovorno vedette otrOk,
― sistemattno uraatte zapiskov,
 ̈enotna strategja spremuatta dOmaこ ih nalog,
―  indi■7idualizaciia in diferenciaciia Zahtevnosti nalog znotrtt pouka in za

domaこe delo,
― hospitacje pri uこitebih,芍er Se Opaztte indi宙 dualizacJa in diferenciacJa

pouka.

2.Dtta、強 OSti Za dosegatte 2.ciba― iZbOttgati upOgtevatte pra宙 lin dogovorov:

 ̈ veこkratno obnavuatte dOgOVorov in pra、 こl pri razrednih urah in v skupinah,
― izdelava razrednih pra■ yil,zapis le― teh in ottava na宙 dnem mestu v razredu,
―  izdelava piktogramov,kot slikovna podpora golskirn pra■ 71lom in dogovoronl,

― dosledno iaZttatte na10g deを urnega razreda(OkOlica gole,jedilnica),

 ̈ doslednO izvttatte na10g deをurnega uこ enca Gedilnica in uこilnica),

―  ureJanJe 6olskega vrtiこka,parka inこ olskega lgriこ こa,
―  obno、■tevbontona pri prehrattevattu,
 ̈spremuatte uraenosti pri prehratteVattu (medrazredno tekmovatte,

OCettevatte),
―  vsak pospra、■za sabo,reditel opraヽ ■pregled uraenosti za sv● raZred,

―  detturni razred poskrbi za uraen、Дdezjedilnice,



―  prevettatte ustreznOsti 6olskih dokumentov in izbottζ anJe le― teh(higni red,
こolska pra宙 la,vzgani naё lt).

Ugoto■rlienO je bilo,da so na vseh pOdrOttih opaZni napredki,to gre zahvala vsem

sodel可 oこim,ki SO nam zaupaliin z nami sodelovali.UgOtO、巧enO je bilo tudi,da se je

zmalliこ aloこte宙lo vettih prekrこ kov,da je matt grdih obravnav med samimi uё enci.

Paasnilaje,daje to poroこ 1lo lahko tudi pomoё  starζem in zatoをeli,da se■ arζi s tem

tim bobe seznanJO ter da ni to besedilo s ktterimを elimo starこ em zagrenitiを ivlienie.

Letos smo razも irili sv● e pOdrOtte samO ζe na両udnOStni pogovor med uё enci―
opazili smo,da utenci niё  veё ne uporabli萄 0宙kal■ie in ne izkazllieio sp。 こtOvatta.
Uёenci seをev2.raZredu,v skladu z LDN,utiiO razlike med uradniln in osebnim
pogovorom,vendar v kasnaも ih razredih se to nekam razgubi.Meni,da tudi starζ i

otro恥m preveё dovolimojezikNostiin Ostrega pogovora DaStro paje,daを elimo da

bi veこ otrok samostano oprttbali dOmate naloge,ker宙 dimo na vitti StOptti,da

uこenci doma ne opravbali nalog V glavnemjih narediio V podaliこ anem bivattu,kO pa

織 農 憲 認 蠍 跳 よ棚 比』l∬e蹴跳 ::署li"mЫ
 vttb bb bomo

Priёela seje razprava,da obitttnOヽ /Se uこ itebiCe starもe obvestiio,daje Otrok tu naredil

vso nalogo,ki pa so jo tudi pregledale. Ravllateb je pOiasnil,da je to uё ette,S巧

veё krat pona、巧a snOV,Veё si zapomni in je bob utink。宙ta.ToКj pomembno je
sodelovallie s stargi in starg mora izvttati nadzor nad otroki in ttego宙m delom.
Ugoto■ lienO je bilo, da temu nadzoruも kodi tudi sama druを inska organizacta dela

(巧utrtt S0 0trOci vき oli, popoldan so stargi v sluをbi, v popoldanskem ёasu otroci
iZV荀可 O Zunanie daavnosti,itd)PriSOtni so mnetta,da Se Otroci v prehodu iz v■ tca v

6olo zelo teを lo nattdlo OZirOma daam荀 o宙 katte Mtta PlaZar,da otrok pri 6.letih

Ze daame,da se mi ne poznamo in se ne obiemaiO Paa宙 se tudi primer,ko uё iteb

dovoli otrOkom tikanie.

Predsednicaje predlagala,da spramemo nasledtti

SICLEPさ t。 7:SVet starこ ev Osnovneさ ole Gabrovka― DoleJe bil seznanJen s
Samoevalvaclskem porOこ ilu zaこ olsko leto 20■ 4/20■ 5。

》ZA《 predlagani sklepje glasovalo 12 ёlanOV

Kr. Letni delovni naこ rt Osnovne 6ole GabrOvka ― Dole za 601sko leto
20■■ノ20■6

Letni de10vni naёrt Osnovneもole GabrOvka― Dole zaきolskO leto 2014/2015je pri10ga
zapisniku

Ravnatelije pOVedal,da smo se veliko stvari dotakniliを e pri praも 可i toёki.POudarek
jepodi:1311。

。rrοた(181uこ encev na Fnatiё niin podruを niёni 601i ter 75 0trok v vltcu);



~  

跳 J:I″ 1:そ;」」J:7:;撃 lυ

P2:た &7ガ liた, izbir71i predmelち  dαれImf d71eυ :

― ProJeた li― ZZS ne bOmO veこ izvttali,Zaradi prellntthnega gte宙la prJaVbenih ter

EVS prostovoUka,ki prihtta iz Avstriie in bOmO priёeliizvttati V Oktobru;

―  izvttale se bOdO prednostne naloge in sodelovatte s StargeFn OZiroma aktivno
sodelovatte k ddaVnOstiこ ole;

―  Zeli,da starこ i spodbuja」 o otroke k udeleをbi na proslavah in dOgodkih,ki jih
organizira gola ter da se jih tudi stargi udelettjo.Namreこ p● a、lJO Se primeri,
ko otroci nastopiio,stargi pa ga ne prid● O gledati;

 ̈ sporoこ iti tteli priこakovatta gole in uこiteua glede pravoこ asnosti vraこ attaこOISkih

obvestil.Ko otroci ne prines● o podpiSanega obvestila, obiこ 可no O tem
obvestilno otroka, ki je lahko v stiski zaradi tega, vendar to ni ttegova
dolをnost,ampak dolttnost starga,da zadevo podpige in、 Tne otroku da nese v
こolo. Predsednica je podala pobudo, da se o tem obvesti starge ―tora da
mora」 o pravoこ asno vrniti potrdila,zaradi boUこ e Organizaciie dela v zavodu.

―  pQjasnil je tudi, da se bo na podlagi iaav o pOtrebi po varovattu otrOka
spremenil poslovniこ as vrtca,in sicer bo zdtt od 6.ure daue;

― sprernenile se bodo tudi uradne ure v tttnigt..lこ 。le,in sicer bo uprava na vo万 o
od 6.30 ure ter do 15・ ure

―  ler drugο ,た :ノθ υidηο υ prilοgfzαpお■:たα。

Predsednicaje predlagala naslednji

SKLEPこ t。 8:Svet starこev osnovneこ ole Gabrovka― ]Dole se spre,Ine Letni
delovniln naこ rtomこole zaこ olsko leto 20■5/20■6 v predlo差eni Obliki.

》ZA《 predlagani sklepje glasovalo 12こlanOv.

K60bravnava dokumentov Osnovneこ ole Gabrovka― Dole

v ta toこ ki se ni pokazala potreba po spraematte kakgnih dokumentov in poslediこ no
ni bilo spraetih sHepov。

K7PObude ln vDraSanla

Frαnciた Bcυ cα jο zanfmalo,αliた eυαたuαcおたα ροldο 4.rαzraね ustァ・θzηα υ prαた:P

Ravnateu je pOVedal,da naこ oli obsttta pet pOЙ arnih vrat,kar poⅡleni,da vsaka vrata

Zad琵巧O gittette Ogtta v nek selctor.Vrata v 4,razred mor可 o,v primeru pottara,dve

uri zadrЙ evati zrak in toploto.Vsa vrata se lahko po salnodanern zapttu Odprao kot
vsaka vrata s kuukO.VSi strokovni dela/ci imttO na′ Odila,kako mortto ukrepati v

doloこ enem trenutku.O vseh evakuaciiskih pOteh so seznatteni tudi bliЙ Iゴ i gaSilCi.

馴 鑑 lL辞盆潔肥¶肌棚器乱為f習精器::譜l:Aき喘:



ukvarjajo s svojimi otroki, Kajti otroci velikokrat vsako stvar izrabijo in se iz nje
nordujejo. Prejel je tudi nekaj pohval s strani otrok do uditelja in to sporodil tudi
uditelju. Ne razume, zakaj se star5i bojijo zastopati razred v svetu stariev - tu je
vedno problem. Vedni problem, pa je tudi prehrana, vendar meni, da je to odvisno od
star5ev in njihov prehranjevalnih navad. Njegovi otroci namred jejo vse.

Ravnatelj je povedal, je pomembno sodelovanje oziroma vsi vemo, da bodo otroci.

:mα lο . αI:

prilagodimo uiiine umiualnika. saj si otroci tam teiko umiuajo zobe?

Ravnatelj je povedal, da je imel z Zupanom Ze sestanek, saj smo z udilnicam Ze letos
zelo na tesnem. Po pogovoru z njim je nastalo nekaj ideja za izvedbo, vendar pa
moramo podakati na proradun ustanoviteljice, da vidimo, de bomo le te lahko
uresnidili. V prihodnosti ima namen umivalnike prilagoditi. Pridela se je razprava o
distodi zob pri otrocih. Maja Plazar je povedala, da se ob obisku zobozdravstvenega
delavca ugotovi, da nekateri otroci Ze dlje dasa nimajo umitih zob. Najbolj Zalostno pa
je, da obidajno tisti starii, ki vedo, da ima njihov otrok slabe zobe, nodejo podpisati
izjav k sodelovanju.

Ravnatelj je povedal, da sam zavod ne sme izvajat dodatnih in5talacij. Bo pa zadevo
preudil in poskusil re5it.

K8 Razno

Predsednica je povedala, da predlaga nov nadin potrjevanja zapisnika, torej
korespondendno. Predstavi postopek sprejemanja zapisnika. Prednost je, da imajo vsi
moZnost dati pripombe na zapisnik, ali so izjave zapisane resnidne.

Predsednica je predlagala naslednji

Sklep 5t. 9: Svet star5ev potrdi postopek potrditve zapisnika rednih sej po
naslednjem postopku:
1. Zapisnikarica napi5e osnutek zapisnika najkasneje v 7 delovnih
dneh.
2. Po5[ie se ga preko e-po5te vsem ilanom sveta star5ev in ravnatelju.
3. ehni nato podajo svoje morebitne pripombe na osnutek zapisnika v
doloienem roku (S - q dni).
4. V osnutek zapisnika se nato vnesejo podane pripombe.
S. Skliie se korespondenina seja s toiko dnevnega reda Potrditev
zapisnika seje.
6. Zapisnik teh korespondeninih sej se potrjuje na naslednji redni
seji.

>>ZA<< predlagani sklep je glasovalo rz dlanov.

Predsednica se je dlanom zahvalila za udeleZbo in zakljudila sejo ob zo.ro uri.

kakina dodatna lui. Saj je suetloba ta zelo slabq..



Zapisnikarica: Predsednica Sveta stariev
Osnovne Sole Gabrovka - Dole:
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